



危险物品专家组（DGP）

第二十五次会议

2015年10月19日至30日，蒙特利尔

议程项目1：拟定对附件18—《危险物品的安全航空运输》的修订提案

有毒和感染性物质的码放

（由B. Carrara提交）

摘要

本工作文件提出删除附件 18 第 8 章第 8.7.2 段。

危险物品专家组的行动：请危险物品专家组按照本工作文件附录所示，审议修订附件 18。

1. INTRODUCTION

1.1 At the Dangerous Goods Panel Working Group of the Whole Meeting in 2013 (DGP-WG13), it was agreed that the provisions for stowage of toxic and infectious substances were not necessary provided that there were no segregation requirements for those substances in the *UN Model Regulations* and there was no longer any justification to keep the requirements.

1.2 Despite this, Annex 18 still maintains a requirement concerning the same subject in Chapter 8, paragraph 8.7.2 and refers to non-existent provisions in the Technical Instructions.

2. ACTION BY THE DGP

The DGP is invited to consider amending Annex 18 as proposed in the appendix to this working paper.

附录

对附件 18 的拟议修订

.....

第8章 运营人的责任

.....

8.7 分离与隔离

8.7.1 装有危险物品的包装件如相互有危害作用，则不得在航空器上相邻放置或装在发生渗漏时可相互产生作用的位置上。

~~8.7.2 有毒物质和传染物质的包装件必须根据技术细则的规定装载在航空器上。~~

8.7.3~~2~~ 装有放射性材料的包装件装载在航空器上时，必须按照技术细则的规定将其与人员、活动物和未冲洗的胶卷分隔开。

.....

—完—